

專線小巴服務 GMB Service

4M

香港仔 (石排灣)

ABERDEEN
(SHEK PAI WAN)



黃竹坑



WONG CHUK HANG
STATION

服務時間 SERVICE HOURS

石排灣開 班次(分鐘)
From Shek Pai Wan Headway (mins)

星期一至六 Mon - Sat

0600 - 2350 5-10

星期日及公眾假期 Sun & P.H.

0600 - 2350 6-10

黃竹坑站開 班次(分鐘)
From Wong Chuk Hang Station Headway (mins)

星期一至六 Mon - Sat

0610 - 0000 5-10

星期日及公眾假期 Sun & P.H.

0610 - 0000 6-10

星期一至六(假日除外) 0700-0900 設有特別班次來往香港仔(南寧街)至黃竹坑站

Special departures between Aberdeen (Nam Ning St.) and Wong Chuk Hang Station will be available at 0700-0900 on Mon to Sat (except holidays)

以上資料僅供參考之用，實際班次或會因應交通情況作出調整，恕不另行通知。
The above timetable will be adjusted subject to actual traffic condition without prior notice.

收費 FARE



單程 Single Journey **\$ 4.40**

香港仔大道 往 石排灣
Aberdeen Main Rd. to Shek Pai Wan **\$ 2.80**

轉乘港鐵優惠 Interchange Discount with MTR

乘客在指定時限內乘搭本路線到黃竹坑站轉乘港鐵，或乘搭港鐵到黃竹坑站轉乘本路線，使用同一張八達通卡付款，第二程車費可享優惠，成人八達通卡減收\$0.70，其餘八達通卡卡種則減收\$0.30。(有效時限：第一程上車拍卡後 60 分鐘)

Passengers can enjoy fare discount for the 2nd leg if he/she takes this route and interchange to MTR at Wong Chuk Hang Station, and vice versa using the same Octopus card. The discount for Adult Octopus card holders is \$0.70 while that for other Octopus cards is \$0.30. (Validity time: 60 minutes from the transaction of 1st leg)

香港仔(石排灣) ABERDEEN (SHEK PAI WAN)



香港仔 Aberdeen

香港仔大道(金豐)
Aberdeen Main Rd.

南寧街(八方雲集)
Nam Ning St.

香港仔海傍道(逸港居)
Aberdeen Praya Road

黃竹坑 Wong Chuk Hang

黃竹坑道
Wong Chuk Hang Road



AMS 進智公交 www.amspt.com

乘客服務熱線
Passenger Service Hotline

2873 6808

黃竹坑站 WONG CHUK HANG STATION

